

## Prohibited Trading Practices

الممارسات المرفوضة في التداول

## الممارسات المرفوضة في التداول

تلتزم شركتنا بضمان سلامة وشفافية العمليات المالية وحماية مصالح عملائنا وشركائنا. لذلك، تمنع أي ممارسات تداول غير قانونية أو استراتيجيات غير مشروعة و تشمل هذه الممارسات ما يلي:

1. **استغلال أوقات الخلل في المنصة**  
القيام بعمليات تداول خلال الفترات التي تواجه فيها المنصة أخطاء فنية أو مشاكل برمجية، بهدف تحقيق أرباح غير عادلة.
2. **المراجحات المسيئة**  
استغلال الفروق السعرية بين الأسواق المختلفة أو مزودي السيولة بطرق تؤدي إلى تحقيق أرباح غير عادلة .
3. **التلاعب بالأسواق**  
خلق انطباعات مصطنعة أو مضللة حول أسعار الأدوات المالية بهدف التأثير على حركة السوق بطرق غير مشروعة.
4. **المحاكاة**  
إدخال أوامر تداول بنية الغائها قبل تنفيذها لإيهام السوق بوجود طلب أو عرض مزيف على أداة مالية معينة.
5. **التصفيف**  
وضع أوامر متعددة على مستويات سعرية مختلفة بهدف خلق انطباع مضلل عن عمق السوق أو الطلب على الأداة المالية.
6. **المراجعة العكسية**  
إجراء عمليات شراء أو بيع في السوق الفوري مع حساب معنى من فوائد المبادلات بينما يتم أخذ مركز عكسي في سوق العقود الآجلة لتحقيق مكاسب غير مشروعة.
7. **المراجعة المتأخرة**  
استغلال الفروق الزمنية بين أسعار الشركة وأسعار السوق الفعلية بسبب التأخير الزمني في تحديث الأسعار لتحقيق أرباح غير مبررة.
8. **استخدام برامج تداول غير مصرح بها**  
يشمل استخدام أنظمة التداول الآلية أو الروبوتات التي لم يتم الإفصاح عنها مسبقاً أو الحصول على موافقة الشركة عليها، مما قد يؤدي إلى نتائج تداول غير متوازنة أو غير عادلة.

إذا تم اكتشاف أي ممارسات تداول غير متوافقة مع سياساتنا، ستقوم الشركة باتخاذ الخطوات اللازمة لضمان الالتزام بالقواعد المتبعة. قد تشمل هذه الإجراءات:

- مراجعة التداولات التي قد تكون تأثرت بأي ممارسات غير مشروعة لضمان نزاهة العمليات.
- تعليق الأرباح الناتجة عن التداولات المشبوهة مؤقتاً، لحين التحقق من صحتها.

- تعليق إمكانية السحب مؤقتًا إذا كانت الأرباح أو الأرصدة مرتبطة بتداولات تحتاج إلى مراجعة.
- في حال استمرار المخالفات وعدم الالتزام بالإرشادات، تحتفظ الشركة بالحق في إلغاء الأرباح الناتجة عن الممارسات غير المشروعة، وذلك بعد اتخاذ كافة الخطوات التصحيحية الممكنة.
- كما تحتفظ الشركة بالحق في إغلاق الحساب في حال عدم الالتزام بتوجيهات الشركة بعد تقديم التحذيرات اللازمة.

تعتبر هذه السياسات جزءًا من اتفاقية العميل، ويُعتبر قبولها شرطًا أساسيًا لممارسة التداول معنا

## Prohibited Trading Practices

Our company is committed to ensuring the safety and transparency of financial operations and protecting the interests of our clients and partners. Therefore, we prohibit any illegal trading practices or unauthorized strategies. These practices include the following:

### 1. Exploiting Platform Downtime

Executing trades during periods when the platform is experiencing technical errors or software issues with the aim of achieving unfair profits.

### 2. Abusive Arbitrage

Exploiting price differences between different markets or liquidity providers in ways that result in unfair profits.

### 3. Market Manipulation

Creating artificial or misleading impressions about the prices of financial instruments to illicitly influence market movements.

### 4. Spoofing

Entering orders with the intention of canceling them before execution to mislead the market into believing there is a false demand or supply for a specific financial instrument.

### 5. Layering

Placing multiple orders at different price levels to create a misleading impression of market depth or demand for the financial instrument.

**6. Reverse Arbitrage**

Executing buy or sell transactions in the spot market with an account exempt from swap interest while taking an opposite position in the futures market to achieve illicit gains.

**7. Latency Arbitrage**

Exploiting time differences between the company's prices and actual market prices due to delays in price updates to achieve unjustified profits.

**8. Use of Unauthorized Trading Software**

Utilizing automated trading systems or bots that have not been previously disclosed or approved by the company, which may lead to unbalanced or unfair trading outcomes.

If any trading practices inconsistent with our policies are discovered, the company will take the necessary steps to ensure compliance with established rules. These actions may include:

- Reviewing trades that may have been affected by any illicit practices to ensure the integrity of operations.
- Temporarily suspending profits derived from suspicious trades until their validity is verified.
- Temporarily suspending withdrawal capabilities if profits or balances are tied to trades requiring review.
- In the event of continued violations and failure to comply with guidelines, the company reserves the right to cancel profits resulting from illegal practices after taking all possible corrective actions.
- The company also reserves the right to close accounts in cases of non-compliance with company directives after providing necessary warnings.

These policies are part of the client agreement, and acceptance of them is a prerequisite for engaging in trading with us.